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Mahalle Projemiz

Federasyonumuzun sınırlarında çeşitli ilçelerde lions'un global hizmetlerini dağınık şekilde yaparken bir
karar aldık.
Lions'un global hizmetleri 5 yıl boyunca bir mahallenin bir sokağına götürelim dedik. Ve ilk Global hizmet
olarakda Çevre 'yi seçtik.
Mahalleleri tarayıp bu projeye sıcak bakan Kızıltoprak Zühtüpaşa mahallesi Muhtarı Harika Develioğlu ile
ilk görüşmeyi yaptıktan sonra projemizi Kadıköy Belediyesi'ne sunduk.
Çevre Müdürü Lion Şule Sümer projeden büyük mutluluk duyduğunu belediye olarak kendilerinin de bu
sırada 'Atıksız Yaşam' La ilgili çalışma başlatacaklarını söylediler
Bunun üzerine Kadıköy Belediyesi Çevre Müdürlüğü , Kızıltoprak Zühtüpaşa Mahallesi Muhtarlığı ve
Kızıltoprak Zühtüpaşa Gönüülü evinide çalışmalara katarak projemizi
'Asım Us' sokakda çalışmaya başladık.
Bir yandan sokakdaki 19 bina ve 12 işyerinden oluşan konutların yöneticileri ile gönüllü ekinde proje ekibi
ile toplantılar yapmaya başladık.
Önce projemizi ve nasıl yürüyeceğinin adımlarını anlattık. Bu sırada sokak sakinlerine haber vermeden
belediye toplanan çöplerin atık sayımlarını yapmaya başlamışdı.
İlk olarak gönüllü evinde Altın sohbetlere başladık. İlk seminer Atıksız Yaşam ile ilgili idi.
Bu konuda bilinçlendirme sohbetleri yapıldı. Afet konusunda Kadıköy belediyesinin afet koordinasyon
merkezindeki deprem simulasyonuna götürüldü sokak sakinleri, her ayın ilk cuması bir konuda konuk
konuşmacı ile gönüllü evinde sokak sakinlerine İstanbul Gönüllülerinin konuşmacı katkısı ile sohbet
toplantıları yapıldı. Karbon ayak izi anlatıldı ağaç dikimi için sokak sakinleri yönlendirildi.
Mahalledeki ilk ve orta öğrenim okulları çocukları ile barış afisi çalışıldı, ardından katılan çocuklarla
kadıköy Belediyesinin Ekolojik yaşam merkezinde belediyenin eğitmenleri ile ekolojik kodlama eğitimleri
verildi.
Sokakdaki Çocuk yuvası ile iletişime geçildi. Çocuklarla Patili dostları çalışacağımız sırada pandemi
gündeme gelince projeye ara verildi.




